

FUNGEX 灰甲膠布

FUNGEX 灰甲膠布

- · 有效治療灰甲感染
- ・效果快速可見
- · 使用簡單精準
- · 每日只需使用一次
- •持續8小時指甲護理

使用說明:

- 1. 甚麼是FungeX灰甲膠布?
- 2. 如何使用 FungeX 灰甲膠布
- 3. 可能產生的副作用
- 4. 孕婦期及哺乳期婦女
- 5. 保存期限及儲存方法
- 6. 警告
- 7. 數量
- 8. 成分

1. 什麼是 FungeX 灰甲膠布?

FungeX 灰甲膠布是一款革命性的醫療物品,可提供有效及強效灰甲以及指甲變色、變形(趾)甲治療。 這款 FungeX 灰甲膠布能持續釋放活性成分,提供長達 6-8 小時的天然護理。FungeX 灰甲膠布能持續保濕,改善變色和變形的指甲外觀,溫和撫平甲板外層,並透過改變指甲微環境來抑制真菌感染的滋生。特殊的貼片形狀設計使點塗方便、簡單、有效。

FungeX 灰甲膠布能有效治療灰甲,改善指甲外觀,減少變色。FungeX 配方的臨床研究表明,約 14 天開始可見效。

2. 如何使用 FungeX 灰甲膠布

首先,每次使用前,清潔指甲,去除指甲油、灰塵 或油污。使用前無需銼指甲。

- 1. 撕下透明塑膠貼紙 ① 後,撕下指甲膠布 ② 上的薄 貼紙。
- 將指甲膠布貼於指甲中央,確保有效治療。撕下 創可貼底部的白色條帶③。
- 用創可貼的兩翼緊緊包裹指甲(趾甲)兩側,然 後用剩餘的上半部包裹腳趾或指尖。
- 4. 將 FungeX 灰甲膠布敷於指甲(趾甲)上 8 小時,以 確保有效且密集的治療,最好在夜間進行。每天 在患處敷貼一次。









只要指甲還受感染,每天進行治療即可獲得最佳效果。治療時間依病情嚴重程度而有不同,應持續到長出健康的指甲為止。大多數情況下,新指甲會在3-6個月內長出。

3. 可能產生的副作用

當根據說明書使用 FungeX 灰甲膠布時,沒有已知的副作用。

4. 孕婦期及哺乳期婦女

本產品僅於局部作用,因此孕婦期及哺乳期婦女均 可使用。兒童使用前,請諮詢醫生。

5. 保存期限及儲存方法

- · 請置於陰涼乾燥處,並置於室溫密封容器中保存。
- 請將包裝置於兒童接觸不到的地方。
- 將剩餘的貼片重新密封,並放入鋁箔袋,防止乾燥。

▲ 6. 警告

- 僅供外用。
- 避免用於受刺激或曬傷的皮膚,以及直接接觸眼睛、口腔、黏膜、傷口或發炎的皮膚。
- 如果您在使用過程中或使用後出現皮膚發紅、腫脹或發癢,請停止使用。
- 如果您對任何類型的貼片出現不良反應,請勿使 用此貼片。
- 如果您對任何成分過敏,請勿使用。
- · FungeX 灰甲膠布僅供成人使用。

内含:14片 FungeX 灰甲膠布

成分:尿素、1,3-丁二醇、反丁烯二酸。

所有關於產品的諮詢,請諮詢經銷商。

有關 FungeX 灰甲膠布的更多信息,請瀏覽 www.fungex.com.hk。

儒家代理商。

Occidental & Oriental Company Ltd. (Chinese Pharmaceuticals (HK) Co., Ltd. Related Company) 九龍觀塘開源道60號駱駝漆大廈3座7樓P-Q室 電話: (852) 23180759









NAIL FUNGUS PLASTER

FUNGEX NAIL FUNGUS PLASTER

- · Effective treatment of fungal nail infections
- · Quick and visible results
- Easy and precise application
- · Apply only once a day
- · 8 hour continues nail treatment

Content of this insert for use

- 1. What is FungeX Nail Fungus Plaster?
- 2. How to use FungeX Nail Fungus Plaster
- 3. Possible side effects
- 4. Pregnancy and lactation
- 5. Shelf life and storage
- 6. Warnings
- 7. Contains
- 8. Ingredients

1. WHAT IS FUNGEX NAIL FUNGUS PLASTER?

The FungeX Nail Fungus Plaster is a revolutionary medical device which provides an effective and intensive treatment for nail fungus and discolored, deformed (toe)nails. This FungeX Nail Fungus Plaster provides natural care by continuous release of active ingredients for maximum of 6~8 hours. FungeX Nail Fungus Plaster provides continuous moisturizing effect, promotes improved appearance of discolored and deformed nails, gently smoothes the outer layers of the nail plate, prevents the growth of fungal infection by changing the nail's microenvironment. The special designed shape of the plaster provides a convenient, simple and effective spot-on application.

The FungeX Nail Fungus Plaster treats the nail fungus, improves the appearance of the nail and reduces discoloration. Clinical research with the FungeX formula showed visible results within several weeks.

2. HOW TO USE FUNGEX NAIL FUNGUS PLASTER

First, clean the nail and remove nail varnish, dust or oil before each application. No filing of the nail is necessary prior to use.

- **1.** After removing the plastic transparent sticker (1), remove the thin sticker situated on the nail shaped patch (2).
- 2. Position the nail shaped patch on the center of the nail to ensure spot-on treatment. Remove the white strip at the bottom of the plaster (3).
- 3. Wrap the sides of the (toe)nail tightly with the wings of the plaster, followed by wrapping the toe or fingertip with the remaining upper part.
- **4.** Leave the FungeX Nail Fungus Plaster on the (toe)nail for 8 hours to ensure an effective and intensive treatment, preferably during the night. Apply the plaster once daily on the affected nails.









The best results are visible by daily treatment as long as the nail is affected. Duration of treatment varies according to the severity of the condition and should be continued until a heal-

thy nail has grown out. In most cases a new nail will grow within 3-6 months. $\;$

3. POSSIBLE SIDE EFFECTS

There are no known side effects, when FungeX Nail Fungus Plaster is used according to the instructions for use.

4. PREGNANCY AND LACTATION

The formula is only locally active and therefore can be used during pregnancy and lactation. For the usage of children, consult your doctor before treatment.

5. SHELF LIFE AND STORAGE

- Store in a cool, dry place and air-tight container at room temperature.
- Do not place the pack where children or toddlers can reach it.
- Reseal the zip-lock well for storage of remaining plasters in the foil pouch to prevent from druing.

⚠ 6. WARNINGS

- For external use only.
- Avoid using on irritated or sunburned skin and in direct contact with eyes, mouth, mucous membrane, wounds or inflamed skin.
- Stop using if your skin turns reddish, swollen or is itchy while using or after use.
- Do not use this patch if you have experienced an adverse reaction to any plaster type.
- · Do not use if you are allergic to any of the ingredients.
- · FungeX Nail Fungus Plaster is for adult use only.
- 7. CONTAINS: 14 FungeX Nail Fungus Plasters
- 8. INGREDIENTS: Urea, 1, 3-Butylene glycol, Fumaric acid.

All enquiries about the product should be sent to the distributor

For more information about FungeX Nail Fungus Plaster, please visit www.fungex.com.hk.

Sole distributor :

Occidental & Oriental Company Ltd.
(Chinese Pharmaceuticals (HK) Co., Ltd. Related Company)
Flat P-Q, 7/F, Block 3, Camel Paint Building, 60 Hoi Yuen Road,
Kwun Tong, Kowloon
Latling, (FS), 2319750.

Hotline: (852) 23180759





